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Raad maand april:

Deze maand stonden er heel veel punten op de agenda die lokaal van belang waren.
 
Raadsvoorstel 2015-24 Notitie kerngericht werken

b e s l u i t:

1.  De notitie ‘democratie tot in de kern’ vast te stellen als leidraad voor de  
doorontwikkeling van kerngericht werken.

Wij hebben ingestemd met dit voorstel, alhoewel deze notitie niet veel toevoegt. 
De aanbevelingen die genoemd zijn worden allang door de gehele raad omarmd.
Wij hebben daaraan toegevoegd in gesprek te gaan met de dorpsraden. Het College 
wil daar in meegaan.

Raadsvoorstel 2015-23 Kernplan Giessenburg

b e s l u i t:

1.  Het kernplan Giessenburg te hanteren als input voor het beleid voor de kern  
Giessenburg en daarbij in te stemmen met de in het kernplan voorgestelde priori-
tering en rolverdeling voor wat betreft de activiteitenzone:

2.  Het in het kernplan voorgestelde initiatiefplan voor ontwikkeling van de  
activiteitenzone aan de Kerkweg verder uit te (laten) werken. 

3.  Hierbij prioriteit te geven aan de realisatie van een nieuwe overdekte  
sportaccommodatie waarbij gestreefd wordt naar een optimale samenwerking met

 en tussen verenigingen en activiteiten in het gebied.
4.  In een gezamenlijk proces met betrokken verenigingen en de dorpsraad een inves-

teringsvoorstel voor te bereiden voor de bouw van een nieuwe overdekte  
sportaccommodatie en bijbehorende infrastructuur. 

5.  Hiervoor een voorbereidingskrediet van € 250.000,00 beschikbaar te stellen en 
deze ten laste te brengen van de reserve opbrengst woningbedrijf.

6.   De commerciële partij/initiatiefnemer van Plan Doet uitnodigen tot het doen van 
een aanbieding voor het mogelijk realiseren en/of in beheer nemen en exploiteren 
van de nieuwe overdekte sportaccommodatie, eventueel in verbinding met andere 
onderdelen van de activiteitenzone. Dit onder voorbehoud van de aanbestedings-
regels

Waar een flyer met de titel Het verdriet van Giessenburg niet toe kan leiden was onze 
openingszin. Wij zijn blij dat we initiatief hebben genomen om een dorpsraad in Gies-
senburg op te zetten en nu van zijlijn kunnen  toezien hier er weer iets  ontstaat. Zo 
langzamerhand ziet men weer wat licht aan het einde van de tunnel alhoewel het ver-
trouwen in de politiek broos blijft. Wel hebben wij vragen gesteld omtrent het wegzet-
ten van de exploitatie bij de commerciële partij. Er zal bekeken worden hoe dit uitpakt.
Uiteraard hebben we ingestemd met dit voorstel.

Raadsvoorstel 2015-19 Toekomst dorpshuizen

b e s l u i t:

Inzake de toekomst van de dorpshuizen:
1.  In te stemmen met het uitgangspunt om de Til- organisatie in drie delen op te splitsen:
 a. Kleinschalige inloopvoorzieningen in de dorpen onder eigen regie;
 b. De gebouwen overdragen aan de Stichting Gebouwenbeheer Giessenlanden;
 c. Het facilitair bedrijf op afstand van de gemeente plaatsen
2.  Voor nader onderzoek en uitwerking van dit uitgangspunt een incidenteel budget 

beschikbaar te stellen van € 35.000,00 en dat te dekken uit de Vrije Algemene 
Reserve Inzake de Dorpskamer in Giessenburg:
3.  In te stemmen met de huisvesting van de Dorpskamer Giessenburg in De Til
4.  Hiervoor een incidenteel budget van maximaal € 8.900,00 beschikbaar te stellen  

uit het resterend budget voor openbaar bibliotheekwerk 
5  Voor de verwachte inkomstenderving in 2015 € 7.500,00 ten laste van het 
  Voorlopig rekeningresultaat 2015 te brengen en vanaf het jaar 2016 de raming in 

de gemeentebegroting hierop aan te passen

Wij hebben ingestemd met dit voorstel
Het opsplitsten van de Til verschaft een helderheid waar we in Giessenlanden onze 
voordeel mee kunnen doen.

Raadsvoorstel 2015-26 Beslisdocument Project ‘Noorderhuis’

b e s l u i t:

1.  Akkoord te gaan met het ruimtelijk functioneel programma van eisen voor het  
Noorderhuis d.d. 11 maart 2015;

2.  akkoord te gaan met het functioneel technisch programma van eisen d.d. 10 maart 
 2015 en in te stemmen met de ambitie voor een energieneutraal Noorderhuis;
3.  akkoord te gaan met het handhaven van de losse inrichting in het functioneel  

technisch programma van eisen, maar hiervoor geen specifiek investeringsbudget  
beschikbaar te stellen;

4.  een kredietvan € 5.981.710,--beschikbaar te stellen voor de realisatie van het  
Noorderhuis en de omliggende openbare ruimte;

5.  een krediet van € 403.200,--beschikbaar te stellen voor de niet -bouwgerelateerde 
kosten en de afboeking van bestaan de boekwaarden op de achterblijvende locaties;

6. de kredieten onder 4. en 5 te dekken uit de opbrengst van het gemeentelijk woningbedrijf.

In de vorige raadsperiode werd opgeroepen om met ideeën te komen om de jaarlijkse 
exploitatielijst terug te brengen. In Noordeloos hebben ze dit gelijk opgepakt en zijn 
ze voortvarend aan de slag gegaan met het ontwerpen van het Noordehuis.
Jammer dat de school pas later aansloot.Maar nu ligt een prachtig compleet plan.
Het mag duidelijk zijn dat we konden instemmen met dit voorstel.
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Raadsvoorstel 2015-21 Aanleg glasvezelnetwerk Giessenlanden

b e s l u i t:

a.  In te trekken: De punten 2 en 3 van het raadsbesluit 2014-32, zaaknummer 13 
-13511-89, integrale verglazing buitengebieden, besloten in de vergadering van 10 
april 2014, 

b.  Vast te stellen Dat het beschikbaar gestelde bedrag van € 200.000 aan Stichting  
GiessenlandenNet, waartoe op 10 april 2014 is besloten, voor het opstarten van het 
project integrale verglazing buitengebiedengelet op de minimis regeling definitief  
om te zetten in een eenmalige stimuleringsbijdrageten laste van de reserve op-
brengst woningbedrijf;

c.  Geen wensen of bedenkingen kenbaar te maken tegen het voorgenomen besluit 
van het college van burgemeester en wethouders om: 

1.  €5.600.000 te lenen aan GiessenlandenNet BV tegen de door de Europese Com-
missie voorgeschreven arktconforme rente per 23 april 2015, waarbij de gemeente 
Giessenlanden het recht van eerste hypotheek verkrijgt op het(nog aan te leggen) 
glasvezelnetwerk; 

2.  € 700.000 te lenen aan Stichting GiessenlandenNet tegen een rente van 7% per 
jaar, verdeeld als volgt: 

 a.rente per jaar: 6% over het uitstaande saldo 
  b uitgesteld: 1% per jaar dat de lening ter beschikking wordt gesteld, uitbetaling   

vindt plaats bij aflossing na 10 jaar, 

Zoals we al vorig jaar maart hebben aangegeven zien wij dit project niet als een taak 
voor de gemeente. Wij zijn wat dat betreft niet van standpunt verandert en vinden dit 
nog steeds geen taak die een gemeente dient uit te vieren. Kortom we hebben tegen-
gestemd.Ook inhoudelijk blijft het een risicovolle onderneming. De gemeente gaat 
investeren en het is te hopen dat de stichting aan haar betalingen kan blijven voldoen.
Verder ook duidelijk gemaakt dat de eerder gegeven € 200.000,- voor het vraagbun-
delingstraject  terug moet naar de gemeente. 
Dit zal ook gebeuren omdat er een amendement unaniem is aangenomen.

Raadsvoorstel 2015-22 Geluidsarm asfalt Provincialeweg N216 bij Schelluinen
b e s l u i t:
1.  om €75.000 beschikbaar te stellen ten laste van de reserve opbrengst  

woningbedrijf, voor het aanleggen van geluidsreducerend asfalt op de N216 bij  
Schelluinen voor een periode van 30 jaar. 

2.   Het college opdracht geven deze afspraak vast te leggen in een privaatrechtelijk 
overeenkomst met provincie Zuid-Holland. 

Uiteraard hebben we ingestemd met dit voorstel. Schelluinen heeft al veel te voordu-
ren gehad m.b.t. oa. De Betuwelijn, de A15 en Schelluiinen-West. Alle kleine beetjes 
om geluidsoverlast te voorkomen dienen gesteund te worden.


